
     

SLOVO STAROSTY - 21. června 2023 

 

 

Vážení spoluobčané, drazí přátelé, 

 

 od posledního zveřejnění „SLOVA STAROSTY“ utekly tři týdny, během kterých se opět 

událo mnohé.  

Na začátku června u nás v rychlém sledu proběhly tři velmi zajímavé akce. Druhého 

června proběhla v libochovanském kostele Narození Panny Marie NOC KOSTELŮ. Jednalo se o 

krásnou akci, kterou navštívil i generální vikář Litoměřické diecéze mons. Davídek. Během 

celého večera, tj. až do 22 hodin byla připravena minivýstavka historických fotografií obce. 

Večerem nás provázelo několikeré vystoupení spolku „Za Sebuzín krásnější“. 

Hned následujícího dne proběhl na fotbalovém hřišti DĚTSKÝ DEN. Byla to vydařená, 

skvěle zvládnutá akce. Za její organizaci patří veliký díky týmu kolem paní Nadi Vojtěchové. 

Když jsem akci navštívil, byl jsem skutečně hrdý na to, jak vše klapalo a děti si dne radostně 

užívaly. 

Téhož dne na labském nábřeží nocovaly děti, které se účastnily akce Masarykovy základní 

školy v Žalhosticích VODOU PORTOU. Děti sjížděly na lodích po Labi až na Střekov a jako 

místo pro přenocování jim posloužila právě naše obec. Jsem moc rád, že se naše obec dostává 

do povědomí dětí z okolních vesnic také tímto způsobem. Do příprav zázemí pro účastníky 

akce se, na přání paní ředitelky z žalhostické základní školy, zapojila bývalá paní starostka, 

Mirka Vencláková, a také jí patří veliký dík za odvedenou práci.   

 Krom zmínky o sportovně-kulturním dění se s Vámi chci podělit o aktuální informace 

k opravě železničního nadjezdu a návrhu opatření obecné povahy, kterým se stanoví zóna 

záplavového území a aktivní zóna záplavového území. 

Zmíněný návrh opatření obecné povahy je, slušně řečeno, velmi kontroverzní. Seznámovat 

se s ním můžete už několik dní na úřední desce Obecního úřadu, webových stránkách obce  

i obecním facebooku. Z návrhu mimo jiné vyplývá, že v AKTIVNÍ ZÓNĚ ZÁPLAVOVÉHO 

ÚZEMÍ nebude možné na zahradách nemovitostí umístit altány, bazény, palivové dřevo, 

nářadí, lavičky, psí boudy, králíkárny, kurníky, truhlíky, nádoby na odpad atd. Vliv bude mít 

rovněž na pojistitelnost nemovitostí a tím také na jejich cenu, která výrazně klesne.  

Doporučuji Vám, kteří bydlíte na dotčeném území, tento dokument, který je zveřejněn 

včetně mapových podkladů, prostudovat a připomínkovat. Termín podání připomínek  

ke Krajskému úřadu Ústeckého kraje je do 15. července. Předpřipravený editovatelný 

formulář je pro Vás připraven ke stažení na webových stránkách naší obce. Jako obec 

dokument rozhodně připomínkovat budeme, a to zejména proto, aby byla ochráněna práva  

i majetek našich občanů, které jsou tímto návrhem opatření obecné povahy v ohrožení. 

 



 

 

Ve spolupráci se zástupci dalších obcí na dolním toku Labe řešíme ve věci 

další postup. Jednou z možností, která by mohla ve věci pomoci, je připravované 

podání návrhu na zrušení vyhlášky č. 79/2018 Sb. o způsobu a rozsahu zpracování návrhu 

stanovování záplavových území a jejich dokumentace k Ústavnímu soudu. Takový návrh však 

není oprávněn podat každý. Mimo jiné je takový návrh oprávněna podat skupina minimálně 10 

senátorů a právě tato cesta se zatím být z hlediska podání návrhu nejpravděpodobnější – 

samozřejmě za předpokladu, že se nám skutečně podaří minimálně 10 senátorů přesvědčit.   

Dle posledních informací od firmy, která bude realizovat rekonstrukci ŽELEZNIČNÍHO 

NADJEZDU, budou práce provedeny v termínu březen až srpen 2024. 

Závěrem Vás chci pozvat na dvě sportovní akce.  

V sobotu 24. června se uskuteční na hřišti Sokola Libochovany celodenní FOTBALOVÝ 

TURNAJ, který se vrací k formátu soubojů 4 jedenáctičlenných mužstev. Turnaje se zúčastní  

TJ SOKOL LIBOCHOVANY, TJ SEBUZÍN, TJ SOKOL TEREZÍN a SOKOL VELKÉ 

ŽERNOSEKY. Po turnaji bude následovat živá hudební produkce. 

Ve stejný den se uskuteční na labském nábřeží TURNAJ V PLÁŽOVÉM VOLEJBALE – 

také tato akce je celodenního charakteru s následnou hudební produkcí.  

Velice mě mrzí, že se obě akce konají ve stejném termínu, nicméně „nešlo jinak“. Zajistit 

účast čtyř početných fotbalových mančaftů v jiném termínu nebylo, s ohledem na kalendář 

fotbalové sezóny a blížící se letní dovolené, možné. Z důvodu blížících se prázdnin se, bohužel, 

nepodařilo najít jiný termín ani pro volejbalový turnaj. Jsem přesvědčen o tom, že dvě 

celodenní akce jsou na naši obec moc. Než ale akce rušit, je lepší, když proběhnou souběžně.  

Přeji Vám krásný začátek léta, užívejte si teplého slunečného počasí a nepodceňujte pitný 

režim. Těším se na viděnou. 

 

 


